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Kære Sanne Maj Andersen / TMF, 
 
Først tak for et godt samarbejde om udarbejdelsen af ”Ideoplægget om 
Nørrebro Stationsområdet”. 
 
Bispebjerg Lokaludvalg har på møde den 26. marts drøftet ”Ideoplægget til 
Nørrebro Station”. Der var stor tilfredshed og støtte til oplægget. Der blev 
udtrykt forhåbning om, at der også kom midler til at gennemføre nogle af de 
gode ideer. I forvejen ligger der mange gode planer for udviklingen af 
Nordvest. Planer der aldrig er blevet realiseret. 
 
Der var nogle få bemærkninger: 
Lygten Station. Et forslag om at åbne Lygten Station som form for 
gennemgang bør der ikke arbejdes videre med. I dag er Lygten Station et af 
Københavns mest velbesøgte brugerdrevne kultursteder – målrettet det yngre 
publikum. Denne funktion skal fastholdes. Selve stationsbygningen trænger til 
vedligeholdelse, nye adgangsforhold med mere. 
 
Toiletforhold. Der er stor mangel på adgang til offentlige toiletter i området. 
Dette bør der tages højde for i planlægningen af området. 
 
Letbane. Muligvis vil der komme en Letbane fra Nørrebro til Gladsaxe – med 
endestation ved Nørrebro Station. Dette bør medtænkes i den videre 
planlægning. Så vi undgår at området skal graves op igen efter ganske få år. 
 
Det kan være en god ide, at et ”Food Court” bliver prøvet af på Skodagrunden. 
Det er dog ikke holdbart, at Skodagrunden skal vedblive med at indeholde 
midlertidige funktioner. En mere permanent brug af grunden bør derfor snarest 
besluttes. 
 
Med venlig hilsen 
 
Alex Heick 
Pva. Bispebjerg Lokaludvalg. 
 

Teknik- og Miljøforvaltningen 

Byens Udvikling 

Njalsgade 13 

2300 København S 

Vedr.: Ideoplæg Nørrebro Station   
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Fra: Andreas Juhl-Rhode 

Sendt: 29. april 2015 12:17 

Til: Sanne Maj Andersen; Maja Ingvartsen 

Cc: Simon Schou Jakobsen; Lars Christensen 

Emne: SV: Ideoplæg nørrebro stationsmråde_det videre forløb 

 

Hej Sanne 

 

Ja de er tilfredse med forløbet og deres involvering. De er også tilfredse med ideoplægget, men der er stadig et 

par ting de er utilfredse med, bl.a. at grunden bag Føtex ikke er med i Ideoplægget.  

 

Med venlig hilsen  

Andreas Juhl- Rhode  

Adm inist rat iv medarbejder 

Nørrebro Lokaludvalg 

_______________________________ 

KØBENHAVNS KOMMUNE  

Økonomiforvaltningen  

Center for Byudvikling  

Nørrebrogade 208  

2200 København N  

Direkte 2677 0582 

Email bc50@okf.kk.dk 

EAN 5798009800176 

 

Fra: Sanne Maj Andersen  

Sendt: 29. april 2015 12:13 

Til: Andreas Juhl-Rhode; Maja Ingvartsen 

Cc: Simon Schou Jakobsen; Lars Christensen 

Emne: SV: Ideoplæg nørrebro stationsmråde_det videre forløb 

 

Hej andreas 

Tak for info. 

Skal  jeg forstå det sådan at lu er  tilfredse med forløbet  og med ideoplægget? 

Jeg er ved at samle op ift tilfredshed ift borgerdialog og jeg vil ikke citere lu for noget de ikke er med på? 

 

 

Med venlig hilsen  

Sanne Maj  Andersen  

Arkitekt 

Mobilitet  og byrum 

_______________________________ 

KØBENHAVNS KOMMUNE  

Teknik-  og Miljøforvaltningen  

Byens Udvikling  
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Njalsgade 13, 5024  

Postboks 348  

2300 København S  

Direkte 3366 1351 

Email sannea@tmf.kk.dk 

EAN 5798009493149 

 

Fra: Andreas Juhl-Rhode  

Sendt: 29. april 2015 10:00 

Til: Sanne Maj Andersen; Maja Ingvartsen 

Cc: Simon Schou Jakobsen; Lars Christensen 

Emne: SV: Ideoplæg nørrebro stationsmråde_det videre forløb 

 

Kære Sanne 

 

De besluttede at de ikke vil indsende kommentarer til ideoplægget. 

 

I forhold til det andet så er det vist en fejl der har sneget sig ind. Lokaludvalget ved godt hvad der er lagt op til 

fra jeres side. 

 

Med venlig hilsen  

Andreas Juhl- Rhode  

Adm inist rat iv medarbejder 

Nørrebro Lokaludvalg 

_______________________________ 

KØBENHAVNS KOMMUNE  

Økonomiforvaltningen  

Center for Byudvikling  

Nørrebrogade 208  

2200 København N  

Direkte 2677 0582 

Email bc50@okf.kk.dk 

EAN 5798009800176 

 

Fra: Sanne Maj Andersen  

Sendt: 28. april 2015 16:54 

Til: Andreas Juhl-Rhode; Maja Ingvartsen 

Cc: Simon Schou Jakobsen; Lars Christensen 

Emne: SV: Ideoplæg nørrebro stationsmråde_det videre forløb 

 

Kære andreas 

Jeg har netop læst dagsordenen for jeres udvalgsmøde på kk.dk- den har ikke været tilgængelig før. 

Der står at vi vil søge midler til en arkitektkonkurrence for området i budget 2016. 

Det har vi ikke eksplicit sagt i processen.  

Vi vil søge midler til at gennemføre ideoplæggets delprojekter i tråd med den etapeplan der er vist i oplægget.  

Det kan godt være at en arkitektkonkurrence bliver  midlet men jeg synes det er vigtigt at fremhæve 

intensionerne i oplægget. 
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Bare så der ikke bliver uoverensstemmelse i forventningerne. 

 

Jeg har meget brug for jeres tilbagemelding engang i morgen, da vi snart skal aflevere. 

Ha et godt møde 

Dbh/sanne 

 

 

Med venlig hilsen  

Sanne Maj  Andersen  

Arkitekt 

Mobilitet  og byrum 

_______________________________ 

KØBENHAVNS KOMMUNE  

Teknik-  og Miljøforvaltningen  

Byens Udvikling  

Njalsgade 13, 5024  

Postboks 348  

2300 København S  

Direkte 3366 1351 

Email sannea@tmf.kk.dk 

EAN 5798009493149 
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